







Yenkasa Africa- UNDFR Regional Awareness Campaign 2021

Family farming at the heart of sustainable food systems

Twitter key messages | Messages clés de Twitter

Tweet English	Français	Photo/Video
<p>We welcome you all to join the launch of the UNDFR-Yenkasa outreach campaign Phase II.</p> <p>Date: 25 November 2021 Time: 2pm (CET)</p> <p>Join: https://bit.ly/3FvNssi</p>	<p>Nous vous invitons toutes et tous à nous joindre au lancement de la campagne de sensibilisation à la DNUAF-Yenkasa Phase II.</p> <p>Date: 25 November 2021 Time: 2pm (CET)</p> <p>Rejoindre: https://bit.ly/3FvNssi</p>	
<p>A series of radio magazines on family farming at the heart of sustainable food system has been produced in 8 African countries, by local radio stations and YenKasa Africa.</p> <p>We welcome all to access these, listen and use.</p> <p>Link: https://bit.ly/3qUssre</p>	<p>Une série de magazines radio sur l'agriculture familiale au cœur des systèmes alimentaires durables a été produite dans 8 pays africains, par les radios locales et associatives et YenKasa Africa.</p> <p>Nous vous invitons à y accéder, à les écouter et à les utiliser.</p> <p>Link: https://bit.ly/3qUssre</p>	

<p>Looking at laws and policies safeguarding family farmers in Kenya, Yenkasa Africa, @KochFMkorogocho and @RubenFM999 produced a radio magazine to educate people on family farmers' contribution to food security.</p> <p>To Listen: https://bit.ly/3FAQeMX</p>	<p>En analysant les lois et les politiques protégeant les agriculteurs familiaux au Kenya, Yenkasa Africa et @KochFMkorogocho et Ruben FM ont produit un magazine radio pour éduquer les personnes sur la contribution des agriculteurs familiaux à la sécurité alimentaire.</p> <p>Écouter: https://bit.ly/3FAQeMX</p>	
<p>Family farming impacts the economic development, environmental reproductive and socio-cultural functions of Ghana. This was mentioned in the radio magazine produced by Yenkasa Africa, Royals Radio, Radio Gurune, and Radio Ada.</p> <p>To Listen: https://bit.ly/3oLjdqJ</p>	<p>L'agriculture familiale a un impact sur le développement économique, les fonctions reproductives environnementales et socioculturelles au Ghana. C' est le sujet du magazine radio produit par Yenkasa Africa, Royals Radio Radio Gurune, et Radio Ada</p> <p>Écouter: https://bit.ly/3oLjdqJ</p>	
<p>The role of sub-regional structures like the Parliamentary Alliance for Food Security and Nutrition in Madagascar (ASPAM) made the bases of the radio magazine discussions produced by Yenkasa Africa and Radio Don Bosco.</p> <p>Listen to this: https://bit.ly/3CCoqWM</p>	<p>Le rôle des structures sous-régionales comme l'Alliance Parlementaire pour la Sécurité Alimentaire et la Nutrition à Madagascar (APSAM) a constitué la base des discussions du magazine radio produit par Yenkasa Africa et Radio Don Bosco.</p> <p>Écouter: https://bit.ly/3CCoqWM</p>	
<p>New methods of family farming in the Gambia were introduced during a radio</p>	<p>De nouvelles méthodes d'agriculture familiale en Gambie ont été introduites lors de la discussion du magazine radio</p>	

<p>magazine discussion produced by Yenkasa Africa and @HOTFMGambia</p> <p>To Listen: https://bit.ly/3FFW0wZ</p>	<p>produit par Yenkasa Africa et @HOTFMGambia</p> <p>Écouter: https://bit.ly/3FFW0wZ</p>	
<p>Youths in Sierra Leone share the reasons why many young people lack interest in agriculture. This was during a radio interview produced by Yenkasa Africa and Eastern Community Radio</p> <p>To Listen: https://bit.ly/3oRLADs</p>	<p>Les jeunes en Sierra Leone partagent les raisons pour lesquelles beaucoup d'entre eux ne s'intéressent pas à l'agriculture. C'est le sujet du magazine radio produit par Yenkasa Africa et Eastern Community Radio.</p> <p>Écouter: https://bit.ly/3oRLADs</p>	
<p>Biodiversity and the impact of climate change mitigation in Tanzania, was the topic of discussion during a radio programme by Yenkasa Africa and @Mviwatafm</p> <p>To Listen: https://bit.ly/30NXeH5</p>	<p>La biodiversité et l'impact de l'atténuation au changement climatique en Tanzanie, a été le sujet de discussion de l'émission radio produite par Yenkasa Africa et @Mviwatafm</p> <p>Écouter: https://bit.ly/30NXeH5</p>	
<p>The impact of sustainable food systems in Zambia and the perspective of FAO on the National Action Plan formed the bases of a radio discussion produced by Yenkasa Africa and Byta FM.</p> <p>To Listen: https://bit.ly/3kTDhpt</p>	<p>L'impact des systèmes alimentaires durables en Zambie et la perspective de la FAO à propos du Plan d'Action National ont constitué les bases de l'émission radio produite par Yenkasa Africa et Byta FM.</p> <p>Écouter: https://bit.ly/3kTDhpt</p>	



Local farmers in Togo have contributed to the country's 10-year's resolution on family farming, this was discussed during a radio programme produced by Yenkasa Africa and Radio Rurales.

To Listen: <https://bit.ly/30F7aTn>

Les agriculteurs locaux du Togo ont contribué à la résolution décennale du pays sur l'agriculture familiale. C'est le sujet de l'émission radio produite par Yenkasa Africa et Radio Rurales.

Écouter: <https://bit.ly/30F7aTn>

